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Protokollsanteckning 

 

Ärende 13 Utvecklingsplan för centrala Huddinge, kommundelarna Sjödalen och Fullersta – 
beslut om godkännande 

 

Liberalerna ställer sig givetvis bakom Utvecklingsplanen. Vi anser dock att utvecklingsplanen 
missar möjligheten att förbättra trafiksituationen inte bara i planeringsområdet utan även för boende 
i Glömsta, Stuvsta och Snättringe. 

I utvecklingsplanens rekommenderas att säkerställa cykel- och busstrafiken i den kommande 
planering för området längs med Åvägen. Vi liberaler ställer oss givetvis bakom den 
rekommendationen men anser också att vi ska ta ett större grepp genom att förlänga det 
säkerställandet till att även omfatta Åvägens förlängning till Kungens Kurva. 

Med en elektrifierad busslinje från Huddinge C till Kungens Kurva på den redan befintliga 
asfaltsvägen avlastas såväl Glömstavägen som Häradsvägen på onödig trafik. Samtidigt får boende i 
Huddinge och Fullersta närmare till handels- och upplevelseutbudet i den kommande regionala 
stadskärnan i Kungens Kurva. 

Med en hållplats i gömmarreservatet kommer också fler besökare att kunna ta del av allt som 
Gömmarskogen kan erbjuda. 

 

För Liberalerna 

Bo Källström   

 

 


